

# PEDRO COMPASSO



Mr. Compasso is doctor, specialist in pneumology with master in teaching. He currently works as medical director of the cardiology hospital and professor of the medicine course at the University of Parana, where he lives.

Great Dane breeder, under the afix Fozenda Aruanda since 2006. He selects and exhibits his dogs in South America FCI circuits, achieving excellent results in breeder and Top Dogs ranking in recent years. Throughout its breed, it incorporated lineages from traditional kennels around the world, such as Germany, France, Italy, Hungary, Romania, Russia and the USA.

He is the Coordinator of the Great Dane breed council in Brasil and, as a judge had the privilege of being at important general and specialised shows.

Herr Compasso ist Arzt, Spezialist für Pneumologie und Master im Lehramt. Derzeit arbeitet er als medizinischer Direktor des kardiologischen Krankenhauses und Professor des Medizinstudiengangs an der Universität Parana, wo er lebt. Er züchtet Deutschen Doggen seit 2006 unter dem Zwingernamen Fozenda Aruanda. Er präsentiert und stellt seine Hunde auf südamerikanischen FCI-Schauen aus und erzielte in den letzten Jahren hervorragende Ergebnisse in der Züchter- und Top-Hunde-Rangliste. In seiner Zucht wurden Abstammungslinien aus traditionellen Zwingern auf der ganzen Welt integriert, beispielsweise aus Deutschland, Frankreich, Italien, Ungarn, Rumänien, Russland und den USA. Er ist Koordinator des Rassestandards und Zucht der Deutschen Dogge in Brasilien und hatte als Richter das Privileg, an wichtigen Allgemein- und Spezialausstellungen mitzuwirken.

